

شروط وأحكام الحملة الترويجية الرمضانية لعام 2019 بخصوص اضافة نقاط مكافآت اضافية الى بطاقة
شكرا التسوقية

Terms and Conditions of Ramadan 2019 Promotion Campaign in Relation to
Granting Additional Reward Points on Shukran Shopping Cards

1. Bahrain Islamic Bank (the “Bank”) is organizing a promotion campaign (“Promotion Campaign”) from 18th June 2019 to 30th June 2019 (“Promotion Period”) to all credit card holders (“Customer/Customers”) during which they will be enabled to receive 20% additional Shukran Points, where these points are added to the points transferred from the rewards program to Shukran Cards, to be used by the Customer/Customers at all Al-Rashed retail outlets in the Kingdom of Bahrain.
1. ينظم بنك البحرين الإسلامي (“البنك”) خلال الفترة الممتدة من 18th يونيو 2019 إلى 30th يونيو 2019 (“الفترة الترويجية”) حملة ترويجية (“الحملة الترويجية”) لحاملي بطاقات الائتمان (“الزبون/الزبائن”) تمكنهم خلالها من الانتفاع بنسبة 20 % اضافية من نقاط شكراً، حيث تتم اضافة هذه النقاط الاضافية الى النقاط المحولة من برنامج المكافآت الى بطاقة شكراً ، ليتم استخدامها من قبل الزبون/الزبائن لدى كافة محلات مجموعة الراشد في مملكة البحرين .
2. The Customer will be entitled to the above mentioned offer only on the first redemption executed during the Promotion Campaign; regardless of the number or redemptions concluded by the Customer in one day.
2. يحق للزبون الاستفادة من العرض المذكور أعلاه فقط على أول عملية استرداد لفئة النقاط المحولة الى شكرا خلال الفترة الترويجية ، بغض النظر عن عدد معاملات الاسترداد التي يبرمها الزبون في اليوم الواحد.
3. The Customer may only take part in the Promotion Campaign if his Shukran Card is valid and holds a valid number.
3. يشترط لاشتراك الزبون في الحملة الترويجية هذه أن تكون بطاقة شكرا المستخدمة من قبله سارية المفعول برقم صحيح ونافذ.
4. The Terms and Conditions of the Shukran Card shall apply once the Reward Points are transferred to the Customer’s Credit Card.
4. تسري الشروط و الأحكام الخاصة ببطاقة شكرا على الزبون فور تحويل نقاط المكافآت المستحقة له عن بطاقة الائتمان .
5. This Promotion Campaign is valid for all participants in the Bank’s reward program.
5. يسري هذا العرض على جميع المشتركين في برنامج مكافآت البنك
6. The Bank reserves the right to amend these Terms and Conditions, Promotion Campaign details or to cancel the Promotion Campaign at any time as per its sole discretion. The Bank shall announce any amendments or cancellation by sending a SMS to the clients or by any mean it finds sufficient. The amendment or cancellation shall become effective immediately after dispatching the announcement.
6. يحتفظ البنك بحقه في تعديل هذه الشروط والاحكام وتفاصيل الحملة الترويجية ، كما يحتفظ بحقه في الغاء الحملة الترويجية في أي وقت وفق سلطته التقديرية. وعلى البنك أن يعلن عن أي تعديل أو إلغاء عن طريق ارسال رسالة نصية الى الزبائن أو أية طريقة أخرى يراها البنك مناسبة ويصبح التعديل أو الإلغاء نافذاً فور إرسال الإعلان .
7. These Terms and Conditions are made in Arabic language, and the Arabic text shall prevail in case of any discrepancy with English.
7. حررت هذه الشروط والأحكام باللغة العربية، ويعتبر النص العربي هو المعتمد عند الاختلاف مع النص الانجليزي.